
Zfrpisnicn
zo siedmeho zasadnutia obecn6ho zastupitel'stva v Radoli

konandho dfia 21. septembra 2015 od l7.tej hodiny

Pritomnf:
Ing. Anton Tkidik, starosta obce
Poslanci : Ing. Viera Andelovd, Ing. Ivan Kocrir, Ing. Peter Kubik, Ing. Andrea Schmidtov6,
Iubo5 Supol, Jrin Sustek
SaIFi pritomRf;
Mgr. Vladirnir Hromidka, riaditel'ZS s MS v Radoli, Bc. Katarina Ad6mkovd, hlavnd
kontrol6rka obce, Alena Franekov6, zapisovatelka

Ndvrh programu uvedeny v pozvinke:
l, Otvprgpjg
2. Schvdlenie programu zastupitellstva
3. Urdenie nivrhovej komisie, overovatelbv zipisnice
4. Kontrola uznesenia
5. N6vrh V5eobecne zitvazneho nariadenia o poplatkoch za zne(ist'ovanie ovzdulia
6. Statut obce Radol'a
7. Informicie o pokradovani pripravy budovania optickej siete sirkromnym investorom
8. Rozpodtovd opatrenie (). 3n}fi
9. Ponuka na predaj pozemkov v k. ir. Radofa ,,Belehriidok"
10. Informfcie hlavnej kontroldrky o vykonanych kontroliich
11. Program hospodirskeho a soci6lneho rozvoja obce Radol'a - pripomienkovd konanie
12. R6zne
13. Diskusia
14. Ziwer

K bodu 1

Zasadnutie Obecndho zastupitei'stua v Radoli otvoril a viedol Ing. Anton Tkri6ik, starosta
obce. Privital vletlqich pritomn;fch. Starosta obce kon5tatoval, Le podet pritomnych poslancov
je 6 a zasadnutie obecndho zastupitel'stva je uzni5ania schopnd.
Prezendn6 listina tvori prilohu zfpisnice.

K botlu 2
Po obozndmeni s jednotlivymi bodmi programu uveden6ho v pozv6nke Obecn e zasfiipitel'stvo
hlasovanim schvililo program, ktorym sa bude riadit'zasadnutie obecndho zastupitel'stva.
Hlasovanie:
za: 6 (l"g Yiera Andelovd, Ing. Ivan Kocfr, Ing. Peter Kubik, Ing. Andrea Schrnidtovd,
Iubo5 Supoi, J6n Sustek)
proti: 0, zdrZali sa: 0 ftlasovalo 6 poslancov)
Starosta obce kon5tatoval, ie rokovanie obecndho zastupitel's&a sa bude riadit' schvalenlirm
programom.

K bodu 3
Urdenie niwhovej komisie a overovatel'ov zdpisnice:
Ndwhovi komisiav zloileni: Ing. Andrea Schmidtov6, Ing. Ivan Kocrir
Overovatelia zdpisnice v zloZeni: Jfn Sustek, Xubo5 Supol



Hlasovanie:
za: 6 (Ing. Yiera Andelovi, Ing. Ivan Kocir, Ing. Peter Kubik, Ing. Andrea Schmidtovi,

Eubo5 Supol, Jin Sustek)

proti: 0, zdrZali sa: 0 (hlasovalo 6 poslancov)

Starosta obce konstatoval,Le n*vrhovi komisia a overovatelia zdpisnice boli schvdleni.

K bodu 4
Starosta obce predital uzneseniazo zasadnutia obecndho zastupitel'swaza dha 24.06. 2015.

Informoval o ich plneni po jednotliqfch bodoch. V5etky uznesenia boli splnene. Zo strany

poslancov neboli Ziadne doplf,ujuce otizky ku kontrole uznesenia.

K bodu 5
Starosta obce informoval o priprave V5eobecne zhvimndho nariadenia(,.212015 o poplatkoch

za znedistbvanie ovzdulia, ktorym sa ustanovujir na 'hzemi Obce Radol'a poplatky

prevadzkovatefom maljrch zdrojov znedistenia ovzdulia.

Hlasovanie:
za'. 6 (Ing. Viera Andelov6, Ing. Ivan Koctr, Ing. Peter Kubik, Ing. Andrea Schmidtovf,

Ilubo5 Supol, Jdn Sustek)

proti: 0, zdrZali sa: 0 (hlasovalo 6 poslancov)

Starosta obce konltatoval, 2e V5eobecne zavdznd nariadenie (). 212A15 o poplatkoch za

znedist'ovanie ovzdu5ia bolo schv6len6.

K bodu 6
Starosta obce ozn6mil, ie Statrit obce Radolla je vypracovany v zmysle platneho z6kona

o obecnom zriadeni. Posle dnbverzia je od roku 2005, nebola v sirlade s aktuilnou legislativou.

Hlasovanie:
za: 6 (Ing. Viera Andelov6, Ing. Ivan Koctr, Ing. Peter Kubik, Ing. Andrea Schmidtovi,

Ilubo5 Supol, J6n Sustek)

proti: 0, zdriali sa: 0 {hlasovalo 6 poslancov)

Starosta obce konltatoval, Le Statirt obce Radol'a bol schvileny.

K botlu 7
Starosta obce informoval o stave vystavby optickej siete v obci Radol'a. V tychto df,och

prebieha stavebnd konanie, stavebnym uradom je Mesto Kysuckd Novd Mesto. Prvi vlna by

mala ist' od Domu kultriry v Kysuckom Novom Meste po Materskf Skolu v Radoli cez Ja55ovir

cestu, Lhny, Dirbravku a Pod Mokqim. VyuZrju jestvujirce stipy, ktord ostali po byvalorn

obecnom rozhlase, betdnove stipy energetiky a osadia aj svoje. Podfa n6kresu v projekte je

zarudenb ulica Pod Dribravkou. MOZe sa kolaudovat' aj po dastiach . Uzemte konanie sa bude

konaf 3A.9 .2015 na stavebnom urade v Kysuckom Novom Meste.

Hlasovanie:
za: 6 (Ing. Yiera Andelovf, Ing. Ivan Kocitr, Ing. Peter Kubik, Ing. Andrea Schmidtovi,

Iubo5 Supol, Jin Sustek)
proti: A, zdrilali sa. 0 (hlasovalo 6 poslancov)



Obecne zastupitel'stvo berie na vedomie inform6cie starostu obce o pokradovani pripravy
budovania optickej siete sirkromnym investorom.

K bodu 8
Starosta obce obozniimil poslancov o plneni rozpodtu obce. N navrhuje ripravu * zmenu
rozpodtu obce Radol'a k21.9.2A15. Rozpodtovd opatrenie 8.312015 bolo poslancom zasland
v prilohe pozvfnky. Informoval o plneni rozpodtu v jednotliqjrch poloikich. Predseda komisie
pre financie a sociilne veci - Ing. Peter Kubik okomentoval Rozpodtov€ opatrenie d. 3n\fi.
Starosta obce - v rozpodte Skoly sri finanlnd rozdiely - vy 55ie niklady na originflne
kompetencie.
Na rokovanie obecneho zastupitel'stva sa dostavil riaditet Zirkladnej 5koly s materskou Skolou
v Radoli - Mgr. Vladimir Hromddka za irdelom vyjadrenia k poloZkdm rozpodtu Skoly. Z
originilnych kompetencii sir financovand Skolskd jedilef,, Skolslqi klub deti, materskf Skola,

kaildezloilka funguje samostatne. Najvy55ie poloZky sir mzdy a odvody do poist'ovni, sociilny
fond, doplnkovd d6chodkove sporenie, energie, vodnd a stodne, telef6ny, komun6lny odpad,
bio odpad a d'al$ie, spolu mesadne 11 632 Eur. Dot6cia je 10 058 Eur. Mesadny rozdielie
1574 Eur. Mzdy sa v Skolstve odvrjajir od stanovenych tabuliek, upravujir sa podl'a zvySovania
kvalifik6sie a 2,5yo na zitklade odboroveho vyjednivania. Y Skolskom klube je novd pani
uditelka, ndroky stupaju aj na uditel'ov maters('ich 5k01. Setrit'na energi6ch sa d6 v zivislosti
od podasia. Svetld su vyulivane vo velkej miere. Vyrnena Ziariviek zaLED osvetlenie by bola
vel mi drahri, na vodnom a stodnom sa Setrit' ned6. Je vymenen6 vodovodne potrubie,
v minulosti boli straty. Dal5ie nfklady - distiace prostriedky, v kuchyni uprava stola,
technologickf vdha (ciachovanie), novy termostat, Skolenia kuchfrok, uditel'ov, ndklady na
cestovnd ndhrady, zvy5ene ndklady za zastupovanie, kirrenirske price, revizie vykurovacich
kotlov, revizie kominov, bleskozvodov, z6suvky, novi vysivaE v materskej Skole,

bezpednostnd karry v$etkych elektric(ich pristrojov (plati sa od kusa), projektovd
dokument6cia ku kotolni.

Starosta obce - St<otstcy klub deti a materskf Skola by mala byt' prio rita, zamestnanci
poskytujti kvalitnf prfcu, m0ieme sa spol'ahnuf. Je to sluZba pre rodidov. V rozpodte mdme
financie na konvektomat do Skolskej jed6lne, dim by sa uletrila energia. IJ5etrit' sa mOZe aj

plynofikdciou kuchyne, vari sa na elektriclqich spordkoch. Rozpodet Skolskej jeddlne je
v zivislosti aj od prijmav za reZijnd nriklady. Znihit vydavky na materidlne veci, zvylit
vlastne prrjmy subjeku, fspora cez investidnd opatrenia.

Mgr. Yladimir Flrornddka - vlastnd pnjmy tvoria 6882 Eur zniZujir uvedeny rozdiel. Materski
Skola pracuje aj cez prfzdniny.

Andrea Schmidtovi * podas prdzdnin by mala byt' Sk0lka otvoren6, prihldsilo sa vel'a

Ing. Peter Kubik * cez prindniny nevidi dOvod na zqiSene ndklady. Urobili sme zl,h*eme za

fdelom irspory. Pri schvalbvani rozpodtu sme upravili v zmysle predloZeneho rozpodtu 5koly.
Aky bol rozdiel v roku 2014 *2A15. Je viac stravnikov, deti, malo by sa lepSie vychhdzaf .

Mgr. Vladimir Hromfdka - vypldcalo sa odstupnd, o pol pracovneho uvilzku je menej
v zikladnej Skole. BeZne reZijnd nriklady - v jeddlni materskej Skoly sa nepouZiva elektrickd

Ing.
detf .



zaiadenie, takZe netreba robit'revizie. Prioritou zludenia bolo, aby bolo viac deti v zdkladnej

5kole, do sa tyka financii, nem6ieme 5krtat', n6klady sir vysok6. V materskej Skole neboli
urobend revizie zo zfkona, sf tri oddelenia Skolskeho klubu, materskd Skola cez prdzdniny

otvoren6 menej dni. Investovat mamenf uspqrit z dlhodobeho hl'adiska. Prvy rodnik je
rozdelenll na dve triedy.

Andrea Schmidtovd - rad5ej nech sti tri triedy Skolskeho klubu, materskd Skola nech je

otvoren6 do najviac dni podas prdzdnin. Rodilia nemajir dovolenky, na jednej strane chceme

viac deti, ale rodidia si st'aiovali, 2e sa deti nedostali z kapacitnych d6vodov.

Starosta obce - musime ndjst' spOsob ako pom0ct'Skole anazafaZime obec. Nech je moZnost',

aby drutina fungovala. Na originilne kompetencie by sa dalo niedo naqiSit'. U niektorych
poloZiek budir zostatky, neminieme napriklad na cesty, mOieme dostat' z podieloqich dani

viac, yyvoj ekonomiky je dobqi. O mesiac sa m0Ze obecnd zastupitelstvo opiit stretnirt'

a dorie5it' finandny schodok.

Ing. Ivan Koctir - nebavme sa, do ideme Skrtaf, treba hl'adaf problem a rie5it' schodok
pribliZne 20 tis. Eur. Preverime disla, kol'lco z obecndho rozpodtu, origin6lne kompetencie

m0Zeme upravovat'.

Mgr. Vladimir Hromddka - rozdiel je za rcvizie,vidi rielenie - z\ri5if poplatok za diefa
v materskej Skole zo 7 Eur aspoil na 10 Eur. Po okolilich Skolich platia od 10 - 14 Eur.

V;idavky nie je kde zniLit, moZno menlie investicie napr. zniilente stropu v predsieni

materskej Skoly z hlladiska rispory na vykurovani.

J6n Sustek - klesol podet zamestnancov o jednu vedficu jeddlne a jednu kuchirku a ndklady
neklesli.

Starosta obce - financie na originflne kompetencie sa vypoditavajri podl'a vzorca, prostriedky

na prenesene kompetencie pridu na ridet obce zo Stitu a presuvajti sa na irdet Skoly. Skola

dostdva na iiaka viac, vd'aka tomu Skola funguje komfortne. Obec m6 financie na 3A deti,

riviizky a normy sir prisne, m0ieme hj'bat' len s energiarni.

Ing. Peter Kubik - do konca roka ni6 re*lne neurobime, treba presunrit' z poloiky 4.5.1

Spriva a udriba ciest 635006 - opra\y MK, chodniky, spevnend plochy 5 000 Eur do dasti

vydavky Skolstvo: ZS s MS - originilne kompetencie.

Starosta obce odporuda predloiif finandnu analyzu na d'alSie zasadnutie obecn6ho

zastupitefstva, ktore bude o mesiac.

J6n Sustek - urobil sa velky n6bor deti do futbalu - 92 deti aj s dospelymi. Sme spfdovd
oblast' pre celir dolinu. Sami sa snaZia ziskat'financie cez projekty - od nadricie JOJ. Z projektu

od NN Kysuckd Novd Mesto ziskali na Skolu 1000 Eur na preliezky. Uspesne oslovili
sponzorov, ziskavajir aj Za/a z dani. Ziaci zadah kvalitativne r6st', sti v strede tabulky. Maju
dvoch trdnerov. V5etko sir na5i hradi. Su futbalovym w*zorfi schvilene novd prestupovd

poplatky. lnvestovali sme do opravy kosadky na kosenie futbalovdho ihriska. PoZaduje

presuntit 1000 Eur ziskanych z nadircie do futbalu.



Starosta obce - odporuda z poloi$ 6.2.A rozvoj obce - verejnd priestranstvd 635006 oplotenie
detskeho ihriska presunft' 1000 Eur do polo2ky 8.1.0 rekreadnd a Sportovd sluiby 6420A1
prispevot Sf FO, stolny tenis.

Ing. Peter Kubik odporuda schvflit rozpodtove opatrenie s navrhovanymi
zmenami: v poloZke 4.5.1 Spriva a udriba ciest 635006 - opravy MK, chodniky, spevnend
plochy minus 5 000 Eur a v dasti qfdavky Skolstvo: ZS s MS - originrllne kompetencie plus
5 000 Eur. Z poloLky 6.2.0 rozvoj obce - verejnd priestranstvd 635006 oplotenie detskdho
ihriska presunirf 1000 Eur do poloZky 8. 1.0 rekreadnd a Sportovd slui-hy 642AAI prfspevok
SK FO, stolny tenis.

Hlasovanie:
za: 6 /(Ing. Viera Andelovd, Ing. Ivan Koctr, Ing. Peter Kubik, Ing. Andrea Schmidtov6,
Iubo5 Supol, J6n Sustek)
proti: 0, zdrilali sa. 0 (hlasovalo 6 poslancov)

Starosta obce kon5tatoval,Le obecnd zastupitelstvo schv6lilo Rozpodtove opatrenie ().3DA15
s upravou v polotke 4.5.1 Sprdvaa$dr1ba ciest 635006 - opravy MK, chodniky, spermend
plochy minus 5 000 Eur a v dasti qidavky Skolstvo: ZS s MS - origindlne kompetencie plus
5 000 Eur. Z palol\r 6.2.0 rozvoj obce - verejnd priestranstv{ 635006 oplotenie detskdho
ihriska presunirf 1000 Eur do poloiky 8.1.0 rekreadnd a Sportovd sluZby 642001 prispevok
SK Fo, stolny tenis.

K bodu 9

Starosta obce oboznAmil o ponuke predaja pozemkov v katastri Radole, miestny ndzov
,,Belehr6dok", ktoru zaslal Ing. Ign6c Sdamba. Pozemky sa nachri dzyit za Yadidovskym
potokom, Sridasfou ponuky v5ak nebola Liadna tinandni suma.

Obecnd zastupitel'stvo berie na vedomie ponuku na predaj pozemkov v k. il. Radola
,,Belehridok" .. ;
Hlasovanie:
za'. 6 (Ing Viera Andelovd, Ing. Ivan Kocirr, Ing. Peter Kubik, Ing. Andrea Schmidtov6,
lubol Supol, Jrin Sustek)
proti: 0, zdrZali sa: 0 (hlasovalo 6 poslancov)

K bodu 10

Hlavni kontroldrka obce Bc. Katarina Addmkovi predloiila poslancom obecndho
zastupitel'sfva Zinnam o qisledku n6slednei finandnej kontroly C. 112015 zo dfia 08. 07.2015
aZfnnam o qisledku ndslednej finandnej kontroly i. ?ftAI5 zo dha27.08. 2015.

Obecne zastupitel'stvo berie na vedomie uvedene zfnnamv o vykonanlfch kontroliich.
HlasoYanie:
za: 6 ({ng Viera Andelovf, Ing. Ivan Kocir, Ing. Peter Kubik, Ing. Andrea Schmidtov6,
Ilubo5 Supol, Jfn Sustek)
proti: A, zdrlab sa 0 (hlasovalo 6 poslancov)



K bodu 11

Starosta obce predloiil rozpracovany dokument Programu hospodfrskeho a, soci6lneho
rozvoja na obdobie rokov 2015 - 202A (s qihl'adom do r. zAjJ). Materi6l mh tri dasti.
Odporuda preditat' a doplnif, aby sme i5li do buducnosti moderne. Rozpracovanlr dokument
bude zverejneny aj na webovej strdnke obce na pripomienkovanie. V prilohe posledndho
vydania Spravodajcu obce bol dotaznik, v ktorom obdania rnohli vyjadrit'potreby animory na
skvalitnenie a zleplenie Zivota obdanov. Dakuje Styrom poslancom Ing. AnOrei Schmidtovej,
Ing. Viere Andelovej, Ing. Emilii Meriadovej a Jinovi Sustekovi za vyplnenie uvedenych
dotaznikov.

Obecnd zastupitel'stvo berie na vedomie Program hospodirskeho a socidlneho rozvoja obce
Radol'a - pripomienkovd konanie, aktudlny stav priic.
Hlasovanie:
za'. 6 (Fg Viera Andelov6. Ing. Ivan Kocfr, Ing. Peter Kubik, Ing. Andrea Schmidtovf,
Lubo5 Supol, J6n Sustek)
proti: 0, zdrZali sa. 0 (lzlasovalo 6 poslancov)

K bodu 12 R6zne
Starosta obce informoval o pricach na rekonstrukcii miestnej komunikicie na Zhhradkhch.
Cesta je odisteni od trdvy, diastodne budir vyspravend nerovnosti. Betonoqi podklad je hruby
20 - 40 cm. Odstrdnenie a likvidicia bet6novej vrstvy by bolo n6kladne. Povrch sa bude robit'
technoldgiou tlakoveho nistreku a potom sa rozhodneme, 6i d6me mikrokoberec alebo
asfaltbeton. Vplyvom teplotn;fch zmien podas roka aj na opravenej ceste sa rn6iu robif
praskliny povrchu v spojoch bet6novych platni. Prasklindm by zabrfnila iba ndkladnd riprava
celeho podloiia cesty.

iistia sa rigoly, priepusty na Zhlvadkdch a Vadidovskej ceste pri dome p. Rebro5a. V Stepnici
je zlikvidovan6 po5kodenh mreha a nahradenf starii zanesenri bet6nov6 rura novou plastovou
s viid5ou priepustnostbu ako doterajlia azamretovanlr priepust. Powchov{ irprava sa dokondi
na jar.

Ing. Andrea Schrnidtovd - rodidia Skdlkarov sa p;itajri ako sa postupilo s chodnikom
k materskej Skole.

Starosta obce * chodnik je v rozpracovani, postupne sa nalrupi materifl - rury, dla7ba. Za{ala
by sa od obecneho uradu. Pri irade sa d6 dobre zaparkovaf. Uvaiuje sa o posunuti vstupnej
brfny.

rubo5 Supol - kedy sa bude robif strecha na budove na ihrisku.
Starosta obce - v jesennlich mesiacoch.

Ing. Andrea Schmidtovd, Ing. Ivan Kocur - pri vychridz ani zDirbravky nie je dobre vidiet' na
cestu od tehelne, navrhuje zmenit' znadenie. Upozornit' aj znadkou ,,zmena dopravneho
znadenia" Jednosmernri ulicu nedodrZiavajir viaceri vodidi. Pri bytovke poZadujri umiestnif
na kriZovatke zrkadlo.



Starosta obce - slru5ali sme osadenie zrtadla pri bytovke, nie je moind umiestnenie tak, aby
bola dobni viditefnosf, alebo prekirtastip elektrickeho vedenia vo qihl'ade, alebo by bol stipik
so akadlom nebezpedne v ceste. Po obci sa osiidzali v lete dopravnd znadky. DaHie e5te

treba dokupit'

K bodu 12

Starosta obce ukondil rokovanie obecndho zastupitellstva o 19,40 h. Pod'akoval pritomnym z,a

riEast' DalSie rokovanie obecndho zastupitefstva sa bude konat' s mesiac v oktdbri 2015.

Zapisala: Alena Franekov6

Overovatelia zdpisnice :

J6n Sustek

Xubo5 Supol

Ing.Anton TkAiik
starosta obce

RAD09


